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ΓΕΩΠΟΝΙΚΟ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΑΘΗΝΩΝ 

ΤΜΗΜΑ ΕΠΙΣΤΗΜΗΣ ΦΥΤΙΚΗΣ ΠΑΡΑΓΩΓΗΣ  

Πρακτικό Γενικής Συνέλευσης 

Συνεδρία   3η/23-11-2011 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καθ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΚΑΡΑΜΑΝΟΣ 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΟΦΙΑ ΠΕΡΗΦΑΝΟΥ 

 
Δεν απαιτείται ύπαρξη απαρτίας των μελών της Γ.Σ., διότι συγκαλείται για 

δεύτερη φορά, εντός 10/ημέρου, από την ημερομηνία της πρώτης και 

επαναλαμβάνεται στον ίδιο χώρο, με τα ίδια θέματα, σύμφωνα με τον Ν. 1404/83, 

άρθρο 48, παράγρ. 5.  

 
Ανακοινώσεις 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

1. Έγκριση Αιτήσεων για σύναψη ή ανανέωση διμερών συμφωνιών στο πλαίσιο του 

Ευρωπαϊκού Προγράμματος δια βίου μάθησης «Erasmus» 

2. Σχετικά με την διδασκαλία του εργαστηρίου του μαθήματος «Οικολογία» 3ου 

εξαμήνου 

3. Προβλήματα σχετικά με τις εφεδρείες στο Τμήμα Επιστήμης Φυτικής 

Παραγωγής 

4. Ανταλλαγή απόψεων σχετικά με την εξέλιξη του Παν/μιου 

5. Διαπιστωτική Πράξη Θερινού Εξαμήνου Ακαδημαϊκού Έτους 2010-2011 Π.Δ. 

407 

ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Αυγουλάς Χρήστος  Απών 

2. Εμμανουήλ Νικόλαος Παρών  

3. Καραμάνος Ανδρέας Παρών  

4. Μπεμπέλη Πηνελόπη  Απούσα 

5. Παπλωματάς Επαμεινώνδας  Απών 

6. Πάσσαμ Χάρολντ - Κρίστοφερ  Απών 
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7. Σκαράκης Γεώργιος Παρών  

8. Σταυρακάκης Μανόλης Παρών  

9. Χαριζάνης Πασχάλης Παρών  

10. Χρυσάγη – Τοκουζμπαλίδη Μαρία Παρούσα  

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΕΣ ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ακουμιανάκης Κωνσταντίνος Παρών  

2. Βέμμος Σταύρος Παρών  

3. Κατσιώτης Ανδρέας Παρών  

4. Παπαδούλης Γεώργιος Παρών  

5. Παπαφωτίου Μαρία  Απούσα 

6. Σάββας Δημήτριος  Απών 

7. Τσαντίλη Ελένη  Απούσα 

8. Φαντινού Αργυρώ Παρούσα  

ΕΠΙΚΟΥΡΟΙ ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Αντωνίου Πολύμνια  Παρούσα  

2. Γιαννακού Ιωάννης Παρών  

3. Μαρκόγλου Αναστάσιος Παρών  

4. Μπιλάλης Δημήτριος  Απών 

5. Μπινιάρη Αικατερίνη  Απούσα 

6. Νεκτάριος Παναγιώτης Παρών  

7. Οικονόμου-Αντώνακα Γαρυφαλιά Παρούσα  
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8. Παπαθεοχάρη Αικατερίνη Παρούσα  

9. Ρούσσος Πέτρος  Απών 

10. Χατζηβασιλείου Ελισάβετ Παρούσα  

ΛΕΚΤΟΡΕΣ ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ακουμιανάκη-Ιωαννίδου 
Αναστασία Παρούσα  

2. Παπαδάκης Ιωάννης Παρών  

3. Παπαστυλιανού-Παπασωτηρίου   
Θηρεσία-Παναγιώτα  Απούσα 

4. Συμιλλίδης Γεράσιμος Παρών  

5. Τζάμος Σωτήριος Παρών  

6. Τσιτσιγιάννης Δημήτριος    Απών 

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ Ε.Ε.ΔΙ.Π. ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Λαζαράκης Δημήτριος Παρών  

2. Δημακοπούλου Μυρτώ  Απούσα 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΑ ΜΕΛΗ ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Φίνος Γεώργιος  Απών 

2. Μπούζα Δέσποινα  Απούσα 
 

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ Ε.Τ.Ε.Π. ΤΑΚΤΙΚΑ 
ΜΕΛΗ ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Γκούφα Μαρία  Παρούσα  

2. Μπερτσουκλής Κων/νος  Απών 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΑ ΜΕΛΗ ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ροπόκης Ανδρέας  Απών 

2. Τσιώρος Στυλιανός  Απών 
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ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΦΟΙΤΗΤΩΝ 
Δεν έχουν ορισθεί 

 

Ανακοινώσεις: 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε τα μέλη της Γενικής Συνέλευσης για τα κάτωθι θέματα: 

1. Στο Γεωπονικό Παν/μιο έχει οριστεί Σύμβουλος Φοιτητών με μαθησιακές 

δυσκολίες.  

2. Έχει σχεδόν ολοκληρωθεί η έκθεση για την εσωτερική αξιολόγηση του Τμήματος 

με την ουσιαστική βοήθεια του Αναπλ. Προέδρου κ. Γ Παπαδούλη. 

3. Στατιστικά στοιχεία που αφορούν στους πρωτοετείς φοιτητές του Τμήματός μας 

έχουν προετοιμασθεί από την Γραμματεία του Τμήματος. Διανέμονται στα μέλη 

της Γ.Σ. σε έντυπη μορφή. 

4. Τελευταία προθεσμία να αποσταλούν φωτογραφίες των εργαστηρίων προς τον Κο 

Μαρκόγλου προκειμένου να ολοκληρωθεί η δημιουργία της ηλεκτρονικής 

σελίδας του Τμήματος στον ιστότοπο του Γ.Π.Α.  

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

 

1. Έγκριση Αιτήσεων για σύναψη ή ανανέωση διμερών συμφωνιών στο πλαίσιο του 

Ευρωπαϊκού Προγράμματος δια βίου μάθησης «Erasmus» 

Η Γ.Σ. αφού έλαβε υπόψη τις αιτήσεις των κ.κ. Γεράσιμου Αράπη, Καθηγητή, 

Δημήτριου Σάββα, Αναπληρωτή Καθηγητή και Δημητρίου Μπιλάλη, Επίκουρου 

Καθηγητή, με θέμα «Σύναψη ή Ανανέωση διμερούς συμφωνίας στο πλαίσιο του 

Ευρωπαϊκού Προγράμματος Δια Βίου Μάθηση» ενέκρινε αντιστοίχως τις κατωτέρω 

συμφωνίες: 

 Université Paul Cézanne Aix-Marseille III-Faculté des 

Sciences & Techniques FMARSEILO3 

Σύναψη νέας συμφωνίας 

 Rheinische Friedrich-Wilhelms-Universität Bonn  Ανανέωση συμφωνίας 

 Universitatea de Stiinte Agricole si Medicina 

Veterinara Din CLUJ-NAPOCA 

Σύναψη νέας συμφωνίας 
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2. Σχετικά με την διδασκαλία του εργαστηρίου του μαθήματος «Οικολογία» 3ου 

εξαμήνου 

Ο Πρόεδρος διάβασε στο σώμα της Γ.Σ. έγγραφο με αριθμό πρωτ.: 1757 / 11-11-11 

του Καθηγητή, Κου Γεράσιμου Αράπη σχετικά με την ενσωμάτωση της ύλης του 

Εργαστηρίου του μαθήματος «Οικολογία» 3ου εξαμήνου στην ύλη της θεωρίας. Μετά 

από ανταλλαγή απόψεων μεταξύ των μελών της Γ.Σ. και διευκρινήσεων που δόθηκαν 

από την Αναπληρώτρια Καθηγήτρια Κα Αργυρώ Φαντινού αποφασίστηκε να 

αποσταλεί η πρόταση στην Επιτροπή Προπτυχαικού Προγράμματος Σπουδών του 

Τμήματος. 

 

3. Προβλήματα σχετικά με τις εφεδρείες στο Τμήμα Επιστήμης Φυτικής Παραγωγής 

Ο Πρόεδρος διαβάζει στο σώμα επιστολή του Αναπληρωτή Καθηγητή Κου Σταύρου 

Βέμμου με θέμα τις δυσλειτουργίες που προκαλεί η εφεδρεία στο Εργαστήριο 

Δενδροκομίας. Στη συνέχεια δίνει το λόγο στον Κο Βέμμο. 

ΒΕΜΜΟΣ: Από χρόνια το εργαστήριο Δενδροκομίας λειτουργούσε με 2 

δενδροκόμους αντί για 5 όπως θα έπρεπε. Σύμφωνα με το νέο νόμο περί εφεδρειών 

και οι 2 εναπομείναντες δενδροκόμοι συνταξιοδοτούνται. Καταλαβαίνετε ότι θα είναι 

δυσχερέστατη η λειτουργία του εργαστηρίου από δω και πέρα, Αναρωτιέμαι ποιος θα 

κάνει τη δουλειά αυτών των ανθρώπων αφού δεν θα υπάρχει ούτε ένας 

δενδροκόμος… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι, σχετικά με το θέμα των εφεδρειών, θεωρώ ότι η 

εφαρμογή του νόμου κάνει ζημιά στα Πανεπιστήμια. Οι προσλήψεις για Ε.Ε.ΔΙ.Π & 

Ε.Τ.Ε.Π. έχουν παγώσει, αυτές οι δυσχέρειες εμποδίζουν το πανεπιστήμιο να 

ανταποκριθεί στις στοιχειώσεις απαιτήσεις προς την κοινωνία. 

ΣΤΑΥΡΑΚΑΚΗΣ: Κύριε Πρόεδρε και κύριοι συνάδελφοι θα ήθελα και εγώ από τη 

μεριά μου να ενημερώσω το σώμα ότι ο Αμπελώνας εδώ και 2 χρόνια δεν έχει 

εργάτες. Και από ένα σημείο και μετά αυτό είναι λογικό αφού δεν υπάρχουν πλέον 

γεωπόνοι στα εργαστήρια του Γ.Π.Α. και όλοι κάθονται στα γραφεία. Από τη 

συνολική κατάσταση αυτό που συμπεραίνουμε είναι ότι νέες προλήψεις δεν πρόκειται 

να γίνουν, άρα πρέπει να βρούμε ένα τρόπο να αντιμετωπίσουμε τις ανάγκες που 

υπάρχουν στο πανεπιστήμιό μας. Κατά τη γνώμη μου αυτό που πρέπει να γίνει είναι 

αναδιάταξη και αξιοποίηση του υπάρχοντος προσωπικού. 

ΓΙΑΝΝΑΚΟΥ: Συμφωνώ με την πρόταση του Κου Σταυρακάκη, πρέπει σοβαρά να 

εξεταστεί η δυνατότητα αναδιάρθρωσης πλεονάζοντος προσωπικού. 



 6

ΧΑΡΙΖΑΝΗΣ: Αυτοί που έχουν βολευτεί στα εργαστήρια δεν κατεβαίνουν στον 

αγρό, οπότε οι θέσεις αυτές φαίνονται κενές. 

ΠΑΠΑΔΟΥΛΗΣ: Βασική προτεραιότητα είναι η αναδιάταξη του πλεονάζοντος 

προσωπικού. Η παιδεία-μετά την υγεία- ως Υπουργείο, να δηλώσει ότι δεν υπάρχει 

πλεονάζων προσωπικό μέσω της συνόδου των Πρυτάνεων. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η πρόταση που έχω να σας κάνω κύριοι συνάδελφοι είναι η αποστολή 

κειμένου προς τη Σύγκλητο του Γ.Π.Α. ως απόφαση της συνέλευσης του Τμήματός 

μας στο οποίο θα εκφράζεται η έντονη ανησυχία μας για τις δραματικές επιπτώσεις 

που θα έχει το μέτρο της εφεδρείας στη λειτουργία του Πανεπιστημίου μας. 

Το σώμα της Γενικής Συνέλευσης συμφώνησε ομόφωνα στην πρόταση του Προέδρου 

και ενέκρινε το σχετικό κείμενο (επισυνάπτεται). 

 

4. Ανταλλαγή απόψεων σχετικά με την εξέλιξη του Παν/μιου 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πρέπει να συζητήσουμε τις προοπτικές που δημιουργεί ο νέος Νόμος 

4009/2011 στο Τμήμα μας και στο πανεπιστήμιό μας. Οφείλουμε να διερευνήσουμε 

τι θα ήταν πιο συμφέρον για το Τμήμα. Να δημιουργηθεί σχολή Επιστήμης Φυτικής 

Παραγωγής ή να ενσωματώσουμε και κάποιο ή κάποια από τα Τμήματα του Γ.Π.Α.? 

Γίνονται διάφορες συζητήσεις για συγχωνεύσεις Τμημάτων εντός του πανεπιστημίου 

μας. Η πρόταση που θα κάνουμε δεν θα έχει δεσμευτικό χαρακτήρα απλά θα δείχνει 

την πρόθεσή μας. 

ΣΤΑΥΡΑΚΑΚΗΣ: Πρέπει να μας απασχολήσει το μέλλον του Γεωπονικού 

Πανεπιστημίου εν γένει. Τα πτυχία που θα δίνει θα ταυτίζονται με τον όποιο τίτλο θα 

έχει στο μέλλον ως πανεπιστήμιο ή σχολή? Επίσης πιθανόν είναι Τμήματα του Γ.Π.Α. 

να φτιάξουν σχολές μεταξύ τους και μετά τα Υ.Π.Β.Δ.Μ. & Θ., να τα εντάξει σε 

μεγαλύτερα από το Γ.Π.Α. πανεπιστήμια, όπως το Πολυτεχνείο για παράδειγμα. 

ΣΚΑΡΑΚΗΣ: Είναι γνωστό ότι θα γίνουν συγχωνεύσεις πανεπιστημίων. Ο 

χαρακτήρας του Γεωπονικού Πανεπιστημίου πρέπει να διατηρηθεί ώστε να βοηθήσει 

στην γεωργική ανάπτυξη. 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ: Στην Τσεχία, την Ουγγαρία και άλλες χώρες μικρότερα 

πανεπιστήμια συγχωνεύονται σε άλλα μεγαλύτερα. Αυτό είναι που προωθείται από το 

ελληνικό κράτος. Η Γεωπονία πρέπει να μείνει στον τίτλο του πανεπιστημίου. 

Γεωργία – Τρόφιμα – Αλιεία είναι 3 παράγοντες που πρέπει να είναι ενωμένοι. 

Επίσης πιστεύω ότι η συμβολή της Φυτικής Παραγωγής είναι τόσο βασική για την 

γεωπονία που το Τμήμα μας πρέπει να παραμείνει μόνο του ως σχολή. 
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ΑΚΟΥΜΙΑΝΑΚΗΣ: Οι Τομείς του τμήματός μας να στείλουν τις προτάσεις τους 

για το συγκεκριμένο θέμα και να συζητηθεί σε επόμενη συνεδρία της Γενικής 

Συνέλευσης του Τμήματος. 

 

5. Διαπιστωτική Πράξη Θερινού Εξαμήνου Ακαδημαϊκού Έτους 2010-2011 Π.Δ. 

407 

H Γενική Συνέλευση του Τμήματος Επιστήμης Φυτικής Παραγωγής, αφού έλαβε 

υπόψη τις αποφάσεις των αντιστοίχων Τομέων, (συνημμένα σχετικά), διαπίστωσε την 

παροχή διδακτικού έργου κατά το θερινό εξάμηνο του Ακαδημαϊκού Έτους 2010-

2011 σύμφωνα με το Π.Δ.407/80, ως κατωτέρω: 

1. τον Κο Ιωάννη Καραπάνο, για την κάλυψη διδακτικών αναγκών, στο Εργαστήριο 

Κηπευτικών Καλλιεργειών, για τα μαθήματα «Κηπευτικά Υπό Κάλυψη», του 9ου 

εξαμήνου, 2 ώρες εβδομαδιαίως και «Ειδική Λαχανοκομία», του 8ου εξαμήνου.  

2. τον Κο Ελευθέριο Αλυσσανδράκη, για την κάλυψη διδακτικών αναγκών, στο 

Εργαστήριο Σηροτροφίας & Μελισσοκομίας, για το μάθημα «Παθολογία 

Παραγωγικών Εντόμων», του 9ου εξαμήνου, 2 ώρες εβδομαδιαίως και 

«Μελισσοκομία-Σηροτροφία», του 8ου εξαμήνου.  

 

Επειδή δεν υπάρχει άλλο θέμα για συζήτηση λύεται η συνεδρίαση. 

 

 

 

Η ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΤΟΥ ΤΜΗΜΑΤΟΣ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΤΜΗΜΑΤΟΣ 

ΕΠΙΣΤΗΜΗΣ ΦΥΤΙΚΗΣ ΠΑΡΑΓΩΓΗΣ 

 

 

 

ΣΟΦΙΑ ΠΕΡΗΦΑΝΟΥ Καθ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΚΑΡΑΜΑΝΟΣ 

 


